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Aanwezig: 30 leden, Wethoudster Ria Ankersmit, Gebiedsmakelijkelaar Arnold Spijkers, Frank 

Krabben, Wijkagent Jas Eskes, 5 bestuursleden 

 

1. Opening. 

Voorzitter Gerard opent de vergadering.  

2. Mededelingen. 

2 april informatieavond 't erf’ 

Woningbouw: als alle woningen gebouwd zijn die gepland staan dan komen er 30 woningen bij op de 

Heelweg.  

Het Fietspad langs de Bosboombroekerweg kan nu nog niet gerealiseerd worden vanwege de 

hoeveelheid regen. Buiten de nattigheid is alles geregeld zodat het fietspad aangelegd kan worden 

zodra de grond opgedroogd is. Naar verwachting zal er ook gewacht moeten worden op het 

broedseizoen omdat er voor die tijd nog niet gestart kan worden. Maar er is goede hoop dat het 

fietspad dit jaar volledig afgemaakt kan worden!  

Er zijn de laatste tijd nieuwe ontwikkelingen omtrent de N18 wat later op de avond verder toegelicht 

zal worden door Richard Krabben. 

Voor het voetbalveld is een plan gemaakt in samenwerking met de gemeente en verschillende 

initieafnemers. Er is een begin gemaakt met de aanleg van het plan.  

Gerard doet een vraag aan de leden of ze nieuwe bewoners van de Heelweg willen benaderen om ze te 

informeren over het Heelwegs Belang.  

16 maart organiseert de Heelwegse Vrouwen Groep een opruimdag voor zwerfafval op de Heelweg. 

Gerard doet een oproep aan alle aanwezigen om zich op te geven voor deze dag.  

 

 

Vandaag is de naam voor de nieuwe wijk tegenover Garage Ter Maat bevestigd door de raad van de 

Gemeente Oude IJsselstreek. De naam voor de nieuwe wijk is De Kolstae.  

Gerrit Vreman heeft de naam De Kolstae bedacht en heeft ons kort uitgelegd waar de naam van 

afgeleid is.  

Het stuk grond wat hij beschikbaar heeft gesteld waar de wijk op gebouwd zal gaan worden heet de De 

Kolstae. Vroeger werden stukken grond de Kolstae genoemd omdat hier houtskool op werd gebrand 

voor een ijzergieterij. Dit gebeurde ook op het stuk grond naast de oude boerderij de Kolleweide waar 

Gerrit is opgegroeid. Hierdoor kreeg dit stuk grond de naam De Kolstae wat nu doorgegeven zal 

worden aan de nieuwe wijk.  

 

3. Samenvatting en aannemen van de notulen van de ledenvergadering. 

Akkoord  
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4. Samenvatting van de Jaarverslag 2023* 7 Maart 2023 zonder volledige voorlezing* 

 

Gerard heeft kort samengevat wat er in het jaarverslag van 2023 staat.  

 

5. Financieel verslag 2023. 

 

Jan geeft nader uitleg over het financieel jaarverslag  

Het Heelwegs belang doet sinds dit jaar weer mee met de actie Raboclubkassupport. 

Het afgelopen jaar zijn er buiten de vaste lasten en de vaste activiteiten geen andere kosten gemaakt.   

Vraag van Gerrit:  

Hoe het kan dat er zo'n groot verschil in kosten zit voor het Sinterklaasfeest van de afgelopen jaren.  

Antwoord Jan: 

Er is 2 jaar geleden in 2022 gekozen om na de coronaperiode wat groter uit te pakken voor de 

kinderen met het Sinterklaasfeest.  

 

6. Verslag kascommissie, Martijn Steenaert en Joke Hiddink. 

 

Martijn: Geeft een groot compliment richting Jan en kon geen fouten vinden in de kas.  

Joke: Beaamd de woorden van Martijn. 

 

Nieuw lid van de kascommissie: Eric Vreman 

Kascommissie 2024: Joke Hiddink en Eric Vreman  

 

7. Bestuurssamenstelling: - Aftredend en niet herkiesbaar: Marieke Schotman. 

- Door het bestuur voorgesteld als nieuwe lid: Mascha Hoogstede. (tegen kandidaten voor deze functie 

kunnen worden voorgedragen en/of mogen zich melden, voorzien van 10 ledenhandtekeningen tot één 

uur voor de vergadering bij de voorzitter of via secretaris@heelweg.com 

 

Korte Pauze 

 

mailto:secretaris@heelweg.com
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8. Voorstellen Wijkagent Jan Eskes. 

Wijkagent Jan Eskes heeft zich voorgesteld en doormiddel van een presentatie uitgelegd wat men kan 

verwachten van een wijkagent.  

 

9. Informatie plan N18 door Richard Krabben. 

Richard Krabben heeft het plan wat is gemaakt door de Achterhoeksraad voor de N18 gepresenteerd. 

Ria Ankersmit heeft toegelicht hoe de gemeente hier instaat. 

De presentatie is terug te vinden op www.heelweg.com  

 

10. Rondvraag. 

Geen vragen 

11. Afsluiting, waarna gelegenheid om nog gezellig samen te zijn. 

 

Voorzitter: Gerard Boenink   Secretaris: Johan Hiddink 

 

 


